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Protokoll 

fra 
hovedstyremøte 15/2021 

 
Det ble avholdt hovedstyremøte på Farris Bad ifm. Tillitsvalgtkonferansen torsdag 25. november.  
Møtet varte fra kl. 09.00 – 10.30 
 
 
Til stede  
fra hovedstyret  Håvard Holm, Katrine Bratteberg, Tone Helén Brodal (digitalt)(tom sak 177) 

Sverre Bromander, Benedicte Gram‐Knutsen (digitalt), Anders Schrøder 
Amundsen, Kirsten Bleskestad, Nasjida Noorestany og Hanne Eie Sudland 

 
Forfall:   Lars Marius Heggberget og Karoline Dystebakken 
 
Fra sekretariatet  Magne Skram Hegerberg og Mette‐Sofie Kjølsrød  
      Mona Sanden Olivier, sakene 176 og 177 
      Trond Egil Hustad Jacobsen, sak 176 
      Michael Krane, sak 178 nr. 1   
 
Dagsorden  
 
Vedtakssaker 
 
 
Sak 174/21  Protokoll fra hovedstyremøte 14/21             

Sekretariatet har ikke mottatt merknader til referatet innen fristen og det fremkom 
heller ingen merknader under styremøtet.  
 

Vedtak:  Protokollen godkjennes. 
 
Sak 175/21  Tariffkonferansen – politisk forankring                

Presidenten innledet og ga deretter ordet til Sverre Bromander som redegjorde kort for 
saken og informerte også fra et møte mellom JF‐K, JF‐S og sekretariatet dagen før 
styremøtet.  

      
Vedtak:  Det nedsettes en arbeidsgruppe med representanter fra JF‐K, JF‐S, JF‐P og sekretariatet 

som i fellesskap forbereder og har ansvaret for gjennomføringen av Tariffkonferansen 
2022. 

 
Sak 176/21  Juristkongressen 2022 – oppfølging og praktisk gjennomføring av den                     

politiske forankringen    
Trond Egil Hustad Jacobsen informerte om prosessen og arbeidet med planleggingen av 
Juristkongress 2022. Han pekte på at målet er å skape en enda bedre kongress enn 
tidligere og understreket betydningen av at hovedstyret, sekretariatet og JUS i 
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fellesskap finner den mest hensiktsmessige prosessen for medinnflytelse og 
medeierskap. Han redegjorde videre for saken slik den er fremstilt i saksfremlegget, 
herunder at programkomitéene i JUS arbeider selvstendig og uavhengig.  
 
I den påfølgende debatten ble det fra styrets side vist til styrets beslutning i forrige 
styremøte hvor det ble besluttet at alle forslag og beslutninger legges frem for styret 
fortløpende. Det ble imidlertid understreket at det er ønskelig med tett kontakt mellom 
representanter fra hovedstyret og prosjektgruppen mellom møtene for eventuelle 
innspill og avklaringer.  Det ble videre påpekt at styret bør ha siste ordet når det gjelder 
valg av fagspor, men at dette ikke innebærer detaljregulering av innholdet.  
På fagsporene «Arbeidsliv» og «Ledelse» utarbeides program og innhold i felleskap 
mellom representanter fra hovedstyret og sekretariatet.  

 
Vedtak:  Beslutninger og forslag fra prosjektgruppen legges frem fortløpende for vurdering og 

vedtak i hovedstyret. Fagsporene «Arbeidsliv» og «Ledelse» utarbeides og planlegges av 
representanter fra hovedstyret og prosjektgruppen i fellesskap.  

 
Sak 177/21  Legal Walk                              

Mona Sanden Olivier redegjorde for saken i tråd med saksfremlegget og la frem 
argumenter både for og mot en videre gjennomføring av OLW. Et klart ønske fra 
sekretariatets side er at hovedstyret vurderer saken i et lengre perspektiv, og ikke 
utelukkende tar stilling til om OLW skal gjennomføres for 2022.  
Styret delte deretter erfaringene fra 2018 og 2019 og drøftet ulike forslag, mulige 
forbedringspunkter og eventuelle samarbeidspartnere. Betydningen av å skape 
engasjement ble særlig fremhevet.  
Styret konkluderte med at de har behov for ytterligere informasjon før de kan ta endelig 
stilling til om OLW skal gjennomføres i 2022. 
 

Vedtak:  Sekretariatet setter opp en konkret vurdering av behov, mulige samarbeidspartnere, 
ressursbehov, kostnader mv. til neste styremøte. Det gjøres også en vurdering av samlet 
ressursbehov og prioritering sett opp mot øvrige tiltak, prosjekter og arrangement som 
skal gjennomføres i 2022. 

 
Sak 178/21  Eventuelt                    

1. Budsjett 2022 – kontingent 
Saksfremlegg med vedlegg ble sendt styret på e‐post 23.11.21. 
Presidenten innledet og understreket at det ikke skal fattes vedtak i dagens styremøte, 
men at det er viktig at styret beslutter en prosess slik at endelig vedtak kan fattes innen 
13. desember.  
Presidenten ga deretter ordet til Michael Krane som redegjorde for innholdet i 
saksfremlegget med vedlegg.   
I debatten som fulgte ble det blant annet påpekt at kontingentspørsmålet bør ses i et 
lengre perspektiv enn landsmøteperioden, at inntektene må dekke utgiftene og at det 
er ønskelig med et sterkt sekretariat. Betydningen av fremtidig bærekraft ble også 
fremhevet. 
 

Vedtak:   Det innkalles til et styremøte på Teams primo desember for endelig beslutning av 
kontingentspørsmålet.   
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2.  Styremøte i Akademikere 6. desember 
Presidenten informerte om to saker som skal behandles på det kommende styremøtet i 
Akademikere: 
a) Endelig rapport om administrasjon av OU‐midler i Akademikerne.  

Det er i hovedsak samsvar mellom den endelige rapporten og utkastet som er 
forelagt og behandlet av hovedstyret. Vesentlig spørsmål som skal vurderes, er 
blant annet tidspunktet for gjennomføring av endringen og den konkrete bruken av 
OU‐midler.  

b) Ledersituasjonen i Akademikerne. 
Styret skal blant annet ta stilling til om fungerende leder skal konstitueres frem til 
neste Rådsmøte eller om det skal avholdes ekstraordinært Rådsmøte. Presidenten 
tar gjerne i mot innspill fra hovedstyret og vil også selv forhøre seg nærmere med 
de styremedlemmene som har roller i Akademikerne. 

   
 
Informasjonssaker 
 
 
Sak 179/21  Informasjon fra president, visepresident, generalsekretær og       

seksjonslederne     
      

Presidenten informerte om at han har hatt et møte i KMD, hvor også NOKUT var 
representert, om gradsforskriften. 
 
Visepresidenten informerte om at det har vært styremøte i Rettssenteret og at hun 
kommer tilbake med mer informasjon fra arbeidsgruppen som skal vurdere det 
fremtidige samarbeidet med Rettssenteret i neste styremøte.  
 
Kirsten Bleskestad informerte om at de har fått bekreftende svar fra Justisministeren 
om at hun vil møte Dommerforeningen. Hun deltok også på møtet om gradsforskriften i 
KMD. 
 
Anders Schrøder Amundsen informerte om at Forum for næringsdrivende har sendt 
brev til Justisministeren om prosessen knyttet til utnevning av faste forsvarere.  
Han informerte også om at det er behov for å se nærmere på oppfølgingen av 
prosjektet knyttet til etablering av bedriftsgrupper i privat sektor i etterkant av at 
Kristine‐Petrine Olthuis har avsluttet sitt engasjement. 
 
Benedicte Gram‐Knutsen informerte om at hun skal i et møte i KMD i morgen 
vedrørende kommuneprosjektet.  

     
 
 
Referent: 
Mette‐Sofie Kjølsrød 
30.11.21 


